
                    

Schriftelijk vragen (artikel 41) 

29 oktober 2022 

Onderwerp: natuurproject marterachtigen (marterpad) Kellen - Vijverberg 

Schriftelijk vragen aan het college, 

Afgelopen weken is men begonnen aan het aanleggen van een (marter)pad aan de Kanaalstraat in 

Tiel. Ter bevordering om marterachtigen waaronder wezels en bunzings te geleiden via een natuurlijk 

proces naar de Vijverberg. In de media verschenen de afgelopen dagen berichtten over deze start. 

Tot grote schrik van de inwoners van de Kanaalstraat bleken dit niet alleen takken te zijn die tussen 

de door palen afgezette route gestort zijn. Het lijkt er veel op dat dit compact groenafval is. Zo ziet  

men er onder andere plastic, blikjes, touwen, piepschuim, een volle jerrycan en veel zand/modder 

tussen zitten. Dit ziet er anders uit dan op de vijverberg. Wij hebben dan ook de volgende vragen en 

zouden daar graag spoedig een antwoord op hebben en mogelijk een te ondernemen actie.  

1. Is het college bekend met de werkwijze dat dit martelpad aangelegd wordt met zoals het er 

nu uitziet met compact groenafval in plaats van alleen takken? 

2. Waarom wordt hier niet alleen met takken gewerkt zoals op de Vijverberg het geval is? 

3. Indien er nog niet genoeg gesnoeide takken zijn in verband met het snoei seizoen, waarom is 

er dan nu al een start gemaakt met deze aanleg? 

4. De hoogte van de palen verschilt met de hoogte van de Vijverberg ( die een stuk lager zijn), 

waarom zit daar een verschil in? 

5. Is het mogelijk de hoogte aan te passen en deze compacte groen(afval)op korte termijn te 

vervangen voor alleen takken, zo nee wat is de reden hiervoor? 

6. Waarom is er gekozen voor een route van het pad aan de voorzijde van de huizen aan de 

kanaalstraat  en niet via de achterzijde aan de kant van het kanaal waar al bebossing is? 

7. Er is enkele jaren gelden een gedenkboom aan de voorzijde van de Kanaalstraat geplaatst, 

deze staat nu midden in het aangelegde pad, is hier vooraf geen rekening mee gehouden? 

8. Is er nog een mogelijkheid om het pad aan te passen, zodat de gedenkboom weer recht zal 

doen aan waarvoor deze geplaatst is? 

9. Hoe is het communicatieproces met de inwoners van de Kanaalstraat gegaan? 

Wij zien de antwoorden gaarne met spoed tegemoet. 

Wim de Boer                                    Wim van Baal 

Fractievoorzitter PvdB                    Fractievoorzitter VVD 

 


